
 

 

Odbor za društvene djelatnosti 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
KLASA: 021-04/19-02/19 
URBROJ: 2163/1-01/7-19-02 
Pazin, 24. travnja 2019. 
 
 
 

ZAPISNIK 
sa 14. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Istarske županije održane dana 24. travnja 
2019. godine s početkom u 9,00 sati u prostorijama Istarske županije u Pazinu, Dršćevka 3. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Irena 
Peruško, Ljerka Peruško, mr.sc Tatjana Tomaić, Zdenko Pliško, Bruno Stermotić i Davor 
Komar. 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Fabrizio Radin, Zamjenik župana, Sonja Grozić 
Živolić pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, Patricia Percan pročelnica 
Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu IŽ, Eda Griparić Viša savjetnica za 
ekonomske poslove u Upravnom odjelu za kulturu IŽ, Ružica Baća Viša savjetnica za pravne 
poslove u Upravnom odjelu za obrazovanje sport i tehničku kulturu IŽ, Helga Može Glavan 
ravnateljica Zaklade za razvoj civilnog društva i Melita Ferenčić – pomoćnica tajnice Stručne 
službe Skupštine Istarske županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednica Odbora Irena Peruško, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 
temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva i socijalne 
skrbi u Istarskoj županiji za 2019. godinu 

2. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  
funkcija osnovnog školstva za 2019. godinu 

3. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2019. godinu 

4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 
2019. godinu 

5. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2019. godinu 
6. Dopune Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. godinu 
7.   

a. Prijedlog Odluke o promjeni naziva POLITEHNIKE PULA - Visoke tehničko-
poslovne škole s pravom javnosti 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti i potvrđivanju prijedloga 
Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate 



                                                             
 

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 
Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2018. godinu 

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za javno 
zdravstvo Istarske županije 

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za hitnu 
medicinu Istarske županije 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Istarskih 
domova zdravlja 

12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata Istarske županije za 2018. godinu 

13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2018. godinu 

14. Prijedlog Odluke o promjeni adrese sjedišta Osnovne škole Vodnjan – Scuola 
elementare Dignano 

15. Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Gimnazije Pula 
16. Prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog 

plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje 
(2020.-2024. godina) 

17. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu 
u Istarskoj županiji 

18.  
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole  – Scuola elementare Mate Balote Buje – Buie 
b. Prijedlog odluke  o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Divšići 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Fažana 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Vladimira Nazora – Krnica 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Marčana 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Talijanske osnovne škole Scuola elementare  italiana „Edmondo De Amicis“ 
Buje Buie 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole, Scuola elementare  italiana, Novigrad – Cittanova 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole - Scuola elementare RIVARELA 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar 

19.  
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Srednje 

škole Buzet 
b. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Tehničke škole Pula 
c. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Strukovne škole Pula 



                                                             
 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo da Vinci“ 
Buje – Buie 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama (I)Statuta Ekonomske škole Pula  

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna - Pula, 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media Superiore 
Italiana Dante Alighieri Pola, 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana Rovinj-Rovigno, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

k. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

20.  
a.  Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 

2019./20. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj Scuola media superiore „Zvane 
Črnja“ Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Gospodarske škole Buje 
Istituto professionale Buie 

c. Prijedlog odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole „Vladimir  Gortan“ Buje Scuola media superiore 
„Vladimir Gortan“ Buie 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke godišnjim 
troškovima školovanja za  školsku godinu 2019./20. Gimnazije i strukovne 
škole Jurja Dobrile Pazin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Srednje škole Mate Blažine 
Labin 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. Srednje škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Talijanske srednje škole-
Scuola media superiore italiana Leonardo da  Vinci" Buje- Buie 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Srednje škole Mate Balote 
Poreč 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Turističko-ugostiteljske 
škole Antona  Štifanića Poreč 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Industrijsko-obrtničke škole 
Pula 



                                                             
 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Tehničke škole Pula 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Medicinske škole Pula 

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. Ekonomske škole Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Talijanske srednje škole-
Scuola media supreriore italiana Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Gimnazije Pula 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Talijanske srednje škole 
Dante Alighieri Pula-Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Strukovne škole Eugena 
Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Strukovne škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Glazbene škole Ivana 
Matetića-Ronjgova Pula 

21. Razno 

 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  
 

Ad-1. 
Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 

temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva i socijalne 
skrbi u Istarskoj županiji za 2019. godinu 

 
Sonja Grozić Živolić, pročelnica UO za zdravstvo i socijalnu skrb obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 
temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva i socijalne skrbi u 

Istarskoj županiji za 2019. godinu 
 

Ad-2. 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  

funkcija osnovnog školstva za 2019. godinu 
 

Patricia Percan, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu IŽ 
obrazlaže predmetnu točku. 

Naglašava da imamo povećanje bilančnih prava i to malo manje od 2%. Kriteriji su stvarni 
izdaci i broj učenika, a troškovi prijevoza učenika idu na teret države. 



                                                             
 

 
Odbor bez rasprave jednoglasno donosi sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija 
osnovnog školstva za 2019. godinu 

 

 
Ad-3. 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2019. godinu 

 

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 

 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2019. godinu 

 
Ad-4. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2019. 
godinu 

 
Eda Griparić obrazlaže predmetnu točku. 
Ova Odluka o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu 
ujedno predstavlja i odluku o dodjeli financijskih sredstava projektima i programima čiji su 
nositelji udruge odnosno druge pravne osobe na koje se primjenjuje naprijed navedena 
Uredba. 
Na temelju Javnog natječaja za financiranje projekata i programa udruga i drugih neprofitnih 
organizacija u okviru Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2019. godinu za 
financiranje projekata i programa udruga osiguran je sveukupan iznos od 2.573.900,00 kuna. 
 
 
Odbor, bez rasprave jednoglasno donosi sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2019. 
godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
 

Ad-5 
Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2019. godinu 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. Naglašava da se radi o povećanju sredstava za 
dodatnih 50.000 kn  na temelju zamolbe za pomoć Zvjezdarnici u Višnjanu i to za realizaciju 
znanstvenih programa i nabavku opreme za teleskop, računala i računalnu opremu. 
 
Ljerka Peruško pita da li se nešto učinilo na povećanju plaće za voditelja Zvjezdarnice? 
 



                                                             
 

Patricia Percan odgovara da se plaća financira iz državnog proračuna a mi financiramo 
programe. 
 
Odbor  jednoglasno donosi sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2019. godinu, 
te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
Ad-6 

Dopune Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. godinu 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
Predlaže se donošenje Dopune Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. 
radi usklađivanja sa Izmjenama i dopunama Proračuna Istarske županije za 2019. godinu. 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržavaju se Dopune Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. godinu, 
te se upućuju Skupštini na usvajanje 

 
 

Ad-7 
a. Prijedlog Odluke o promjeni naziva POLITEHNIKE PULA - Visoke 

tehničko-poslovne škole s pravom javnosti 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti i potvrđivanju 

prijedloga Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze 
applicate 

 
Ružica Baća obrazlaže predmetnu točku. 
 
Tatjana Tomaić, mišljenja je da naziv na talijanskom jeziku nije korektan, nije u duhu 
talijanskog jezika. Veleučilište ne može biti prevedeno na talijanskom jeziku kao Università. 
Pita Zamjenika župana Fabrizia Radina što on misli o tom prijedlogu naziva? 
 
Fabrizio Radin, Zamjenik župana navodi da nije jezičar, međutim ukoliko postoji sumnja u 
tom pogledu sada u ovoj fazi, neka se napravi amandman. Radi se o trećem pokušaju da se 
materija prerastanja Politehnike u Veleučilište provede kroz Skupštinu, što je preduvjet da 
pristupimo sudskoj instanci. Neka se napravi amandman s obrazloženjem i vidjet će se sa 
stručnim službama da li ga možemo prihvatiti ili ne. 
Nije da tu primjedbu želi marginalizirati ali radi se o trećem pokušaju prerastanja Politehnike 
u Veleučilište što je nužan korak da bi ova visokoškolska ustanova uopće preživjela tu fazu 
koja je dosta kritična obzirom na situaciju sa Uljanikom. U interesu studenata pokušavamo 
svim snagama spasiti ovu ustanovu i ne bi htjeli da zbog jezičnog pitanja tu proceduru 
stopiramo. Idemo na taj način da ukoliko ima nekih alternativnih prijedloga da se to izrazi 
putem amandmana. U ovom trenutku ne može reći da li je taj prijevod pravilan ili nepravilan. 
 
Tatjana Tomaić navodi da poštuje taj stav i sigurno je u interesu svima razvitak Veleučilišta i 
općenito obrazovanja u Istri i zna da je Istarska županija puno napravila za Sveučilište, 
međutim smatra da na ovaj način je to jedna uvreda i degradacija Sveučilišta. 



                                                             
 

Samim time što je ovo treći pokušaj, trebalo je sada opreznije pripremiti. Misli da nije to 
samo semantika već nešto što se ne uklapa u ništa. Poštuje mišljenje zamjenika Župana kao 
akademskog predstavnika naše zajednice građana ali to nije korektno jer se zna što je 
Università, a što Veleučilište i tko može nositi koji naziv, pogotovo u Istarskoj županiji koja 
njeguje dvojezičnost, u tom pogledu mora biti jako oprezna. Ne želi ulaziti u rad nikakvih 
stručnih službi, ali misli da bi se to trebalo korektno napraviti, ne na način da se stopira 
nikakav razvitak jer to nikome nije u interesu, ali treba biti naziv na talijanskom jeziku koji je 
primjeren jednoj takvoj  instituciji. 
 
Ljerka Peruško pita da li ima neki prijedlog? 
 
Tatjana Tomaić navodi da ona nije stručna služba, ali zna se što su veleučilišta ako gledamo 
u duhu talijanskog jezika i u Italiji. Ako je to istarsko veleučilište, onda je to Politecnico 
istriano. Naziv Università istriana je nepojmljivo jeziku i sustavu. 
 
Fabrizio Radin, Zamjenik župana navodi da nije niti na kraj pameti da se omalovažava 
institucija sveučilišta. Prijevod na talijanski jezik je težak iz razloga što takva institucija u 
talijanskom obrazovnom sustavu ne postoji. Politehnika u Italiji je visokoškolska institucija i 
veoma prestižna. Politecnico u Torinu je najbolje talijansko sveučilište u tehničkim 
znanostima. Njihov sustav odudara i od anglosaksonskog i njemačkog, a mi smo bliži 
njemačkom i po nazivima i po hijerarhiji. 
Konstatira da se svi slažemo da Politehnika postane Veleučilište . 
Predlaže da se taj materijal prihvati uz opasku da se još jednom razmotri prijevod, da vidimo 
da li postoji još jedna alternativa koja bi se predložila na samoj sjednici Skupštine. 
 
Tatjana Tomaić navodi da se slaže s tim prijedlogom.  
Naglašava da joj kao profesorici talijanskog jezika, termin Università nije prihvatljiv. 
 
Patricia Percan pojašnjava da ova promjena naziva je prijedlog koji je dostavilo Upravno vijeće 
Politehnike. 
 
Fabrizio Radin mišljenja je da će se Upravno vijeće složiti s bilo kojim prijevodom koji će naići 
na konsenzus svih. Prijevod mora svakako biti sinonim sveučilišta. Moramo omogućiti 
ustanovi da preraste u Veleučilište, a također treba omogućiti i dvojezični naziv. 
Svakako trebamo pronaći rješenje, ako je sadašnji prijedlog omalovažavajući za postojeće 
Sveučilište, onda ćemo se vratiti na prvobitno rješenje.  
Svakako ne želi da bude prijepora oko tog pitanja. Dovoljno je teško „reanimirati“ ustanovu, a 
da bi imali i neke dodatne prijepore koje možemo razumom i suradnjom izbjegnuti. 
 
 
Odbor, jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se  

a. Odluke o promjeni naziva POLITEHNIKE PULA - Visoke tehničko-
poslovne škole s pravom javnosti 

b. Odluka o davanju prethodne suglasnosti i potvrđivanju prijedloga 
Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate 

 
uz opasku da se još jednom razmotri prijevod naziva na talijanski jezik, da se vidi da li 
postoji još jedna alternativa koja bi se predložila na samoj sjednici Skupštine, te se upućuje 
Skupštini na usvajanje. 



                                                             
 

 
Ad-8 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana 
za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2018. godinu 
 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Irena Peruško zahvaljuje pročelnici. Želi iznijeti  informaciju vezano za Prihvatilište za 
beskućnike. Konačno je Ministarstvo za upravljanje državnom imovinom prenijelo vlasništvo 
na Grad Pulu. U tijeku je natječaj za dodjelu prostora Crvenom križu kako bi se moglo 
Istarskoj županiji podnijeti zahtjev za licenciranje djelatnosti, te tada prijavljivati na fondove 
energetske učinkovitosti i poraditi više na infrastrukturi zgrade. 
 
Bruno Stermotić pita da li ima problema sa završetkom Opće bolnice Pula jer nedostaje 150 
milijuna kn za opremu? Da li je to istina? 
 
Sonja Grozić Živolić odgovara da se radovi na bolnici odvijaju međutim sama investicija je 
zbog želje da se napravi na najvišem mogućem standardu povećana za planiranu za 150 
milijuna kn, jer znamo da je troškovnik rađen na temelju projekta kojeg je već „pregazilo“ 
vrijeme jer se tehnologija u medicini brzo razvija.  
Ta činjenica je sa svim obrazloženjima najesen prezentirana nadležnom ministru koji je bio u 
posjeti Općoj bolnici Pula i od tada se vode pregovori kako bi Ministarstvo išlo u 
sufinanciranje tog iznosa pod  istim uvjetima kao i do sada. To još nije postignuto, ali se radi 
na tome. 
 
Zdenko Pliško pita da li je i što učinjeno vezano za nadzor u obiteljskim domovima za starije 
osobe? 
 
Sonja Grozić Živolić ponovno pojašnjava da Istarska županija nije ovlaštena za provođenje 
nadzora nad domovima nego je za to zaduženo Ministarstvo za socijalnu skrb. Lani smo 
imali prilike razgovarati sa Pučkom pravobraniteljicom RH gdje je bio nazočan i Župan Valter 
Flego i Zamjenica Sandra Ćakić Kuhar gdje se pravobraniteljici ukazalo da ima dosta 
prigovora na tu temu, ali to je sve što mi možemo napraviti. 
 
Ljerka Peruško navodi da je žalosno da nema zaštite za te ljude što je žalosno. Trebalo bi 
naći načina kako pomoći. 
 
Tatjana Tomaić pita da li je upućen kakav službeni dopis Ministarstvu na tu temu?  
Sonja Grozić Živolić navodi da se nije ništa konkretno dobilo od niti jednog korisnika ili 
obitelji korisnika. 
Predlaže da Odbor u ime Istarske županije uputi jedan dopis prema Ministarstvu, pa će se 
vidjeti kakav ćemo odgovor dobiti. 
 
Irena Peruško navodi da ako ima indikacija i imamo sumnje bilo bi dobro da se iznesu 
argumentirane činjenice, te da se na temelju njih može djelovati. Ako Županija poziva 
nadzor, mora taj zahtjev argumentirati.  
 
Ljerka Peruško navodi da ima primjer svoje prijateljice koja ima roditelje u domu gdje ima 
slučajeva krađe novca, mobitela, novih pidžama, papuča. Prijateljica je to sve prijavila, 
ravnateljici i policiji ali ništa nije napravljeno. Dom se plaća 14.000 kn, a svaki dan se 
korisnicima moraju nositi pelene i dodatna hrana. Situacija je sramotna i žalosna za te ljude 
koji tamo nepokretni leže. 



                                                             
 

 
Zdenko Pliško navodi da su oni kao stranka to već napravili tamo gdje treba. Ovdje iznosi tu 
problematiku da i Odbor zauzme stav oko toga. Postoji u državnom inspektoratu mogućnost 
nadzora. 
Navodi primjer gdje se za doručak poslužuju namirnice kojima je istekao rok, to je poznato, 
to svi znaju. Vlasnici ostvaruju profit na štetu korisnika. Da li nadležne službe uopće znaju da 
to postoji? 
Nevjerojatno je da Upravni odjel daje suglasnost na osnivanje doma, a kasnije nema 
mogućnost nadzora. U te ustanove je teško i ući, ako nemate nekog prijatelja ili znanca, jer 
ne dozvoljavaju. 
 
Tatjana Tomaić navodi da jednu težinu svakako ima stav Odbora ili Županije. Treba uputiti 
pismo Ministarstvo, vidjeti kako je riješeno to u drugim Županijama. Da li postoji mogućnost 
da se ta nadležnost prebaci na nas? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da s druge strane ima informacije i pohvale za privatne domove, 
da ti domovi spašavaju situaciju obiteljima kada u drugima nema mjesta. Županija preko 
Upravnog odjela za zdravstvo i Povjerenstva utvrđuje uvjete u pogledu prostora, opreme i 
potrebnih djelatnika prije nego što počne raditi. 
Treba dati konkretno imenom i prezimenom podatke prema kome, kako i zašto se upućuje 
prigovor. 
Na razini Republike Hrvatske su tri inspektora, i svi su svjesni da je to područje neke „sive“ 
zone koja je malo izvan nadzora, ali Istarska županija nema ovlasti vršiti nad njima nadzor, 
već se treba obratiti onome tko je nadležan sa točno definiranim i specificiranim problemom. 
 
Ljerka Peruško pita od koga dobiju dozvolu za rad ti privatni domovi? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da mi jedino dajemo licencu.  Nije joj drago što se to sve 
događa, ali mi kao Županija nismo nadležni. 
 
Irena Peruško predlaže da ovaj Odbor zajedno sa nadležnom pročelnicom složi jedan dopis-
inicijativu Ministarstvu socijale za izmjenu propisa oko nadležnosti. 
 
Davor Komar navodi vezano za Dom Sv. Polikarp učenici Medicinske škole imaju tamo 
praksu. U dva navrata je razgovarao sa dvije učenice koje tamo provode praksu i od kojih je 
saznao da se konkretno prilikom pranja korisnika ne koriste šamponi jer ih nema, peru se 
isključivo samo vodom. Znači problemi sigurno postoje, nisu svugdje isti ali ima ih, a s ovima 
u Sv. Polikarpu je osobno upoznat. 
 
Irena Peruško navodi da ako Ministarstvo daje određene novce domovima kojih su osnivači, 
očito ne nabavljaju namirnice i sredstva za osobnu higijenu pa je očigledno potrebna i 
financijska kontrola da se vidi kamo se troši novac. 
Smatra da imamo i humanih i ljudskih elemenata da možemo aktivirati nadležno 
ministarstvo. Predlaže sastanak članova ovog Odbora sa pročelnicom Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb kako bi se sastavio jedan dopis i uputio prema Ministarstvu. 
 
Odbor nakon rasprave, jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 
Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2018. godinu, te se upućuje 
Skupštini na usvajanje 



                                                             
 

 
Ad-9 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za javno 
zdravstvo Istarske županije 

 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor, bez rasprave jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za 

javno zdravstvo Istarske županije 
 

Ad-10 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za hitnu 

medicinu Istarske županije 
 

 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor, bez rasprave jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za 

hitnu medicinu Istarske županije 
 
 

Ad-11 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Istarskih domova 

zdravlja 
 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor, bez rasprave jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Istarskih 

domova zdravlja 
 
 

Ad-12 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 

pacijenata Istarske županije za 2018. godinu 
 
 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Davor Komar navodi da je član tog Povjerenstva, te želi istaknuti problem fizikalne terapije u 
kući na koju se čeka po devet mjeseci. Zdravstvene ustanove koje pružaju te usluge, već u 
devetom mjesecu ispune taj bonus, i takve se usluge onda mogu dobiti jedino ako se plate. 
Drugi problem je Bolnica u Rovinju gdje se po dvije godine čeka za stacionarnu 
rehabilitaciju, a onome kome treba je to hitno. 



                                                             
 

Ono što spada u osnovnu njegu bolesnika su i kreveti a oni nisu dostupni preko HZZO-a, 
već se moraju kupiti. Problem su i dizalice za transfer bolesnika što je neophodno, a nije na 
listi HZZO-a. Ističe da se Povjerenstvo dosta trudi oko te problematike, ali bi bilo dobro da i 
od stane Odbora krene jedna inicijativa prema HZZO-u. 
Također smatra da bi se  Rovinjskoj bolnici, a obzirom da je Županija osnivač te bolnice, 
trebalo uputiti jedan dopis da se prioritet da domaćim ljudima. Problem je pogotovo ljeti doći 
na red na terapeutskoj plaži. 
 
Irena Peruško predlaže da se već sljedeći tjedan održi sastanak sa nadležnom pročelnicom 
gdje bi se razgovaralo i o ovoj problematici. 
 
Zdenko Pliško navodi problem radnog vremena ordinacija obiteljskih liječnika, gdje se ne 
poštuje radno vrijeme, te pacijenti nailaze na zatvorena vrata. 
 
Irena Peruško pita tko vrši nadzor nad radom obiteljskih ambulanti? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da po novom Zakonu o zdravstvenoj zaštiti, raspored rada 
ordinacija će raditi Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb, a to ne znači da će  imati i 
nadzor. Za sada nema rasporeda radnog vremena, jedino ono što je na web-u objavljeno. 
Od ukupnog broj ambulanti možda 2% njih radi ponedjeljak ujutro i petak popodne. Vezano 
za problem nadzora radnog vremena ne zna tko će to kontrolirati. Oni imaju ugovor sa 
Hrvatskim zavodom za zdravstveno osiguranje, te bi on njih morao kontrolirati. 
Zbog nepoštivanja radnog vremena u ambulantama veliki je pritisak ne hitnih pacijenata koji 
ne stignu na pregled kod svog doktora, na hitnu službu, pa se to plaća skuplje. 
 
Odbor nakon rasprave, jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 

pacijenata Istarske županije za 2018. godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 
 

Ad-13 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2018. godinu 
 

 
Helga Može Glavan, ravnateljica Zaklade  iscrpno obrazlaže predmetnu točku. 
 
Irena Peruško želi dati jednu sugestiju, obzirom da piše za Grad Pulu realizaciju i evaluaciju 
te strategije. Strategija je prilično opsežna, puno je aktivnosti, niza mjera koje se 
svakodnevno provode, te ih je nekad teško kroz indikatore prikazati. Ako se radi o nekakvom 
regionalnom programu i ako se tiče Istarske županije voljela bi da Fokus grupa ne sadrži 
samo pet ljudi nego da tu budu i dionici iz lokalnih uprava koji imaju informaciju iz lokalnog 
proračuna što se radi, da se onda to na neki način može formulirati i uklopiti u prijedlog 
nacionalne strategije. 
Ako je regionalni program, neka bude konkretan, neka se složi na način da to bude ugradivo 
u proračun, gdje se onda može konkretna mjera financirati. Tako će se imati točne 
financijske pokazatelje. 
 
Helga Može Glavan navodi da u Fokus grupi neće biti samo pet ljudi, već će obuhvatiti sve 
dionike. 



                                                             
 

 
Odbor, jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaklade za poticanje 

partnerstva i razvoja civilnog društva za 2018. godinu, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 

 
Fabrizio Radin informira prisutne da je u međuvremenu zatražio i dobio informaciju od 
nadležnih vezano uz prethodnu točku prijevoda na talijanski jezik. Veleučilište se na 
engleskom jeziku prevodi kao „University of applied sciences“. Visoka škola se na 
engleskom jeziku prevodi kao „College“. To je službeni stav od strane predsjednika Vijeća 
Veleučilišta i Visoke škole na zadnjoj sjednici. 
Talijanski naziv je samo prijevod smjernica s engleskog jezika koji je dobiven od strane 
vijeća Veleučilišta i Visokih škola. 
Prema tome, navodi, pretpostavio je da to nije stvar našega prijevoda nego da iza toga stoji 
nešto više, te bi molio da još jedanput razmislimo o prijevodu na talijanskom jeziku koji je 
zapravo prijevod engleske verzije koji je prihvaćen od strane državnog tijela. 
Pita vijećnicu Tomaić da li je moguće da ostavimo stvari takve kakve jesu, da ne uđemo u 
sukob s državnom razinom što se prijevoda tiče? 
 
Tatjana Tomaić ipak bi molila da još jednom o tome razmislimo, kao što je prije predloženo. 
 
Fabrizio Radin napominje da su to delikatne stvari, konstatira da je Prijedlog prihvaćen uz 
opasku da se vidi da li je moguće pronaći neko alternativno rješenje. 
Htio bi da što se tiče osnivanja Veleučilišta, stvari krenu naprijed. 
Konstatira da hrvatski naziv Veleučilište nije sporno, a oko talijanske verzije ćemo se još 
konzultirati. 

 
Ad-14 

Prijedlog Odluke o promjeni adrese sjedišta Osnovne škole Vodnjan – Scuola 
elementare Dignano 

 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o promjeni adrese sjedišta Osnovne škole Vodnjan – Scuola 

elementare Dignano, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 
 

Ad-15 
Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Gimnazije Pula 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
 
Irena Peruško pita na koji način će učenici raditi, za dobrobit škole? 
 



                                                             
 

Patricia Percan odgovara da će se osnovati učenički servis, znači radi se o dopuni 
djelatnosti za otvaranje učeničkog servisa, kao što ima Škola za turizam i ugostiteljstvo i 
trgovinu, Strukovna škola iz Rovinja.  
 
Odbor, jednoglasno donosi sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Gimnazije Pula, te se upućuje Skupštini 

na usvajanje 
 
 

Ad-16 
Prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog 
plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje 

(2020.-2024. godina) 
 
 
Irena Peruško predlaže da obzirom nisu stigli materijali vezano za ovu točku, da se o ovoj 
točki danas ne raspravlja, s čime su se svi složili. 
 

Ad-17 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu 
u Istarskoj županiji 

 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu u 
Istarskoj županiji, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
 

Ad-18 
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole  – Scuola elementare Mate Balote Buje – Buie 
b. Prijedlog odluke  o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Divšići 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Fažana 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Vladimira Nazora – Krnica 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Marčana 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Talijanske osnovne škole Scuola elementare  italiana „Edmondo De Amicis“ 
Buje Buie 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole, Scuola elementare  italiana, Novigrad – Cittanova 



                                                             
 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole - Scuola elementare RIVARELA 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 

 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se 

a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole  – Scuola elementare Mate Balote Buje – Buie 

b. Prijedlog odluke  o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Divšići 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Fažana 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Nazora – Krnica 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Marčana 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole Scuola elementare  italiana „Edmondo De Amicis“ 
Buje Buie 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole, Scuola elementare  italiana, Novigrad – Cittanova 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole - Scuola elementare RIVARELA 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar 

te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 

Ad-19 
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Srednje škole Buzet 
b. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Tehničke škole Pula 
c. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Strukovne škole Pula 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo 
da Vinci“ Buje – Buie 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama (I)Statuta Ekonomske škole Pula  

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i 
dizajna - Pula, 



                                                             
 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media 
Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana Rovinj-
Rovigno, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

k. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se  

a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Srednje škole Buzet 

b. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Tehničke škole Pula 

c. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Pula 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo 
da Vinci“ Buje – Buie 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama (I)Statuta Ekonomske škole Pula  

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i 
dizajna - Pula, 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media 
Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana Rovinj-
Rovigno, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

k. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula, 

te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 
 

Ad-20 
a. Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku 

godinu 2019./20. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj Scuola 
media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 



                                                             
 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Gospodarske škole Buje Istituto professionale Buie 

c. Prijedlog odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Srednje škole „Vladimir  Gortan“ Buje Scuola 
media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
godišnjim troškovima školovanja za  školsku godinu 2019./20. 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Srednje škole Mate Blažine Labin 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Srednje škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Talijanske srednje škole-Scuola media superiore italiana 
Leonardo da  Vinci" Buje- Buie 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Srednje škole Mate Balote Poreč 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Turističko-ugostiteljske škole Antona  Štifanića Poreč 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Industrijsko-obrtničke škole Pula 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Tehničke škole Pula 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Medicinske škole Pula 

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Ekonomske škole Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Talijanske srednje škole-Scuola media supreriore italiana 
Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Gimnazije Pula 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 



                                                             
 

Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-Scuola media 
superiore italiana Dante Alighieri Pola 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Strukovne škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se  

a. Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj Scuola 
media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Gospodarske škole Buje Istituto professionale Buie 

c. Prijedlog odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Srednje škole „Vladimir  Gortan“ Buje Scuola 
media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
godišnjim troškovima školovanja za  školsku godinu 2019./20. 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Srednje škole Mate Blažine Labin 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Srednje škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Talijanske srednje škole-Scuola media superiore italiana 
Leonardo da  Vinci" Buje- Buie 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Srednje škole Mate Balote Poreč 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Turističko-ugostiteljske škole Antona  Štifanića Poreč 



                                                             
 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Industrijsko-obrtničke škole Pula 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Tehničke škole Pula 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Medicinske škole Pula 

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Ekonomske škole Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Talijanske srednje škole-Scuola media supreriore italiana 
Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Gimnazije Pula 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-Scuola media 
superiore italiana Dante Alighieri Pola 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Strukovne škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. 
Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula,  

te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 

Ad-21 
Razno 

 
Ljerka Peruško pita u kojoj je fazi izrada projektne dokumentacije za izgradnju škole u 
Fažani jer je u Proračunu izdvojeno 200.000 kn za tu namjenu prošle godine i kada će 
započeti radovi? 
 
Patricia Percan navodi da je potrebno ponoviti postupak, jer izvođač koji je odabran u prvom 
postupku javne nabave nije ispunio ugovornu obvezu. U dogovoru s Općinom Fažana išlo se 
na ponavljanje postupka javne nabave koji je u tijeku. 
Početak radova će se tek definirati. 
Rok za izradu dokumentacije je 90 dana. 
 
Završeno u 11,12  sati. 



                                                             
 

 
 
Zapisnik vodila: 
Mirela Udovičić 
 
        Predsjednica Odbora 
            Irena Peruško 
 


